

**Follow-up Responses to the House of Commons Standing Committee on
Government Operations and Estimates (OGGO)
Supplementary Estimates (A) 2021-22
June 16, 2021**

**Réponses de suivi au Comité permanent de la Chambre des communes des opérations
gouvernementales et des prévisions budgétaires (OGGO)
Budget supplémentaire des dépenses (A) 2021-22
Le 16 juin 2021**

Number of federally funded isolation sites and PHAC's compliance targets – **Mr. Irek
Kusmierczyk (LPC)**

Government Response / Réponse du gouvernement

English response:

There are thirteen (13) federally funded Designated Quarantine Facilities across Canada.

The Public Health Agency of Canada's (PHAC) Compliance Verification Visit program utilizes a risk-based approach to determine which travellers receive an in-person visit. Based on this approach, compliance visits (home checks) focus on medium risk travellers. Higher risk travellers are referred to the province of jurisdiction for compliance verification. From January 29 to June 22, 2021, a total of 348,647 visits were conducted, with 57,578 (16.5%) subsequently referred to RCMP for potential non-compliance.

Réponse en français:

Il existe treize (13) installations de quarantaine désignées financés par le gouvernement fédéral au Canada.

Le programme de visites de vérification de la conformité de l'Agence de la santé publique du Canada (ASPC) utilise une approche fondée sur le risque pour déterminer quels voyageurs reçoivent une visite en personne. Sur la base de cette approche, les visites de conformité (contrôles à domicile) se concentrent sur les voyageurs à risque moyen. Les voyageurs à haut risque sont référés aux forces de l'ordre pour vérification de la conformité. Du 29 janvier au 22 juin 2021, un total de 348 647 visites ont été effectuées, dont 57 578 (16,5 %) ont par la suite été référées à la GRC pour non-conformité potentielle.